
Uitnodiging namens de voorzitter van het wijkoverleg Oost, e 7 ] (geanonimiseerd)  

Beste leden van het wijkoverleg in Ridderkerk Oost, 

Graag wil ik jullie uitnodigen voor een belangrijk wijkoverleg dat zal plaatsvinden op maandag 12 juni 

om 19:30 uur in ons mooie wijkgebouw. 

Het voornaamste agendapunt van deze bijeenkomst is het voortzetten van het wijkoverleg en de 

samenwerking met de gemeenten. 

Zoals jullie weten, heeft het wijkoverleg enkele maanden stilgelegen. Dit was niet te wijten aan een 

gebrek aan enthousiasme van het kernteam, maar aan een stopzetting door de gemeenteraad. 

Deze stopzetting volgde nadat er bedreigingen waren geuit tijdens een wijkoverleg ergens anders 

dan in Ridderkerk Oost. 

Het is vanzelfsprekend dat dergelijk gedrag niet getolereerd kan worden, zowel binnen onze wijk als 

binnen de gemeente. 

De gemeente heeft dan ook de belangen van haar medewerkers voorop gesteld en dat is te 

begrijpen. 

In de afgelopen maanden heb ik herhaaldelijk contact gehad met wethouder Fleur Stip. Wat betreft 

de communicatie omtrent het stopzetten heeft zij erkend dat, dat beter kon en dat er in de toekomst 

beter gecommuniceerd zal worden. De contacten die ik dan ook heb met de wethouder zijn prima 

voor het doel wat ik heb namelijk: Het wijkoverleg nieuw leven in blazen! 

De gemeenteraad heeft besloten om deze gelegenheid aan te grijpen om de wijkoverleggen in het 

algemeen aan te pakken. Twee jaar geleden heeft er een evaluatie plaatsgevonden waaruit bleek dat 

er een andere aanpak nodig was. Helaas is in deze evaluatie de nieuwe aanpak van Ridderkerk Oost 

niet meegenomen, ondanks de contacten die wij hadden met de wijkregisseurs en later de 

wethouder Fleur Stip. Wel heb ik meermaals de complimenten gekregen hoe het in onze wijk was 

geregeld en dat het jammer is dat de nieuwe opzet niet langer de kans heeft gekregen, De uitkomst 

van de evaluatie is gepresenteerd aan de wijkvoorzitters. 

De wethouder heeft aan alle wijkvoorzitters gevraagd hoe zij de nieuwe opzet van het wijkoverleg 

zien en heeft ons verzocht om hier een plan voor te maken. 

In de afgelopen maanden heb ik hard gewerkt aan dit plan. Samenwerking, het herstellen van de 

kloof tussen de burger en de gemeenteraad, een open vizier en open communicatie zijn enkele van 

de basisprincipes van dit plan. Ik ben echter van mening dat ik dit plan niet zonder jullie inbreng aan 

de wethouder moet presenteren. Hoewel jullie mij het mandaat hebben gegeven door mij als 

voorzitter te kiezen, vind ik dat dit mij niet het recht geeft om zonder jullie inspraak een plan te 

presenteren dat betrekking heeft op een ieder binnen onze mooie wijk. 

Ik hoop dan ook dat jullie n grote getale aanwezig zullen zijn bij ons wijkoverleg op 12 juni om 19:30 

uur in het mooie wijkgebouw. Tijdens dit overleg zal ik jullie op de hoogte brengen van wat er de 

afgelopen maanden is gebeurd, de visie van de gemeenteraad delen en gezamenlijk het plan 

doornemen dat ik namens jullie wil presenteren aan de wethouder. Na het wijkoverleg zal ik de 

plannen presenteren aan de wethouder en hoop ik dat wij snel weer van start kunnen gaan. 

Ik ben me er gedegen van bewust dat ik veel van u vraag. Het wijkoverleg heeft door Corona, het 

stoppen van de vorige voorzitters, de opstart van het kernteam en de stop vanuit de gemeenten 

bijna 1.5 jaar stil gestaan. Dat het ontbreekt aan enthousiasme is meer dan begrijpelijk. Ik heb het 

zelf om mij heen gezien. Mensen waar we altijd op kunnen rekenen als het om de wijk gaat haken af. 

Ook ik heb af toe gedacht waar doe ik het voor. Naast mijn drukke baan, opvoeding van mijn 



n dan al die uren erin insteken om maar iets voor elkaar te krijgen terwijl het zo 

stroperig gaat. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Toch doe ik een beroep op jullie om aanwezig te zijn! Door nu aan dezelfde gemeenteraad te laten 

zien dat wij in grote getalen aanwezig kunnen zijn kunnen we benadrukken dat dit niet het plan is 

van W 7 Je voorzitter, maar het plan van de bewoners van Ridderkerk Oost. Ik ben ervan 

overtuigd dat we snel de draad weer kunnen oppakken en het wijkoverleg nieuw leven kunnen 

inblazen. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Jullie inbreng en aanwezigheid zijn van groot belang om ervoor te zorgen dat ons wijkoverleg 

effectief en representatief is. Laten we samenwerken aan een betere toekomst voor Ridderkerk 

Oost. 

Met vriendelijke groet, 

namens het kernteam 
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